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Pogotowie ślubne - pytania, które
powinniście zadać usługodawcy

F O T .  B Y  B U C H O L C E



Dziękujemy, że zdecydowaliście się na
zakup tego e-booka. Jedno "SIEMA" nie

znaczy wiele, ale kiedy krzykniemy wszyscy
na raz - będzie nas słychać. Mamy nadzieję,

że ten e-book pomoże Wam
w przygotowaniach do ślubu i rozwieje

wiele okołoweselnych wątpliwości. 
Wiemy, że dzień ślubu będzie

najpiękniejszym dniem Waszego życia.
Trzymamy za Was kciuki.
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Wedding planner
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?
Co zyskuję

korzystając z
usług wedding

plannera?

H A N N A  J U S Z C Z A K
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Decydując się na zatrudnienie osobistego
konsultanta ślubnego oszczędzacie, przede

wszystkim czas. Nie jest to oszczędność 
2 czy 5 godzin, tylko naprawdę masy czasu,

który poświęcilibyście na poszukiwanie
usługodawców, sprawdzanie umów, walce 
z budżetem, setki telefonów i wiele innych

angażujących czynności.
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Okiem
P L A N N E R K I

"Moją rolą podczas
organizacji dnia ślubu

 i wesela jest dbanie, nie
tylko o cały proces

planowania, ale również
 o komfort Pary Młodej. Jeśli

klient wybrał częściową
organizację, czyli są jakieś

obszary, w których nie biorę
udziału to nie wiąże to się 

z tym, że ja jako
konsultantka całkowicie
umywam od tego ręce."

 

Czy korzystając z usług wedding plannera mogę
zatrudniać własnych podwykonawców, którzy
nie byli polecani przez konsultantkę?

Oczywiście, macie pełne prawo do wyboru
własnych usługodawców. Również tych, którzy
nie byli polecani przeze mnie. Natomiast nie
ręczę własnym nazwiskiem za firmy, o których
pierwszy raz słyszę i nie mam możliwości
sprawdzenia ich dorobku.

Czy w przypadku problemów w obszarze, który
nie wchodził w zakres pracy konsultanta
ślubnego, klient może liczyć na pomoc? Jeśli tak,
to czy taka usługa wiąże się z dodatkowymi
kosztami?

Wyjaśnijmy to na przykładzie. Jeśli Para
zdecydowała się sama szukać usługodawców
to oczywiście może zapytać się (właściwie jest
to nawet wskazane) o moje zdanie. Być może
pracowałam już z daną firmą lub słyszałam
różne opinie na ich temat. Natomiast jeśli
stwierdzę, że konkretny usługodawca (według
mojej wiedzy) nie jest godny polecenia, 
a mimo wszystko Para się na niego zdecyduje 
i zdarzy się fuckup z jego udziałem to nigdy nie
usłyszy ode mnie “a nie mówiłam”.
Utożsamiam się z każdym weselem, które
realizuję i w moim interesie jest żeby wyszło
idealnie. Zatem podsumowując - oczywiście,
że w razie potrzeby będę ratować wszystko co
tego wymaga, niezależnie czy miałam w tym
swój udział, czy nie. Co do rozliczenia,
wszystko zależy od danej sytuacji. Jeśli będę
musiała ściągnąć helikopter w jeden dzień to
najprawdopodobniej będzie konieczność
omówienia tej dodatkowej czynności ;)
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Co w sytuacji choroby lub wypadku konsultanta w dniu ślubu?
Moja praca polega nie tylko na zabezpieczeniu swoich klientów, ale
również siebie. Nie wyobrażam sobie zostawić Parę Młodą 
w najważniejszym dniu ich życia. Nigdy nie zdarzyła mi się sytuacja,
która w stu procentach uniemożliwiłaby wykonanie swojej pracy.
Aczkolwiek, gdyby takie zdarzenie miało miejsce mam listę awaryjnych
kontaktów do osób, które mogłoby mnie tego dnia zastąpić.

Kiedy najlepiej zgłosić się do konsultanta ślubnego?
Z zasady im wcześniej, tym lepiej. W idealnym świecie Pary nawiązują
współpracę z agencją ślubną zaraz po podjęciu decyzji o organizacji
wesela. Nie oznacza to oczywiście, że zgłoszenie się później jest czymś
złym. Jeśli Para planowała zorganizować wszystko sama, ale w trakcie
stwierdziła, że potrzebujecie pomocy to taki moment też jest 
w porządku.

Jak wybrać idealnego wedding plannera?
Współprace z wedding-plannerem często trwają pół roku, rok, 
a czasami nawet dwa lata. W związku z tym nie wyobrażam sobie, żeby
pracować tak długo z osobą, z którą ma się całkiem inne spojrzenie.
Warto też sprawdzić opinie o danej agencji ślubnej lub zapytać, czy jest
możliwość kontaktu z byłymi klientami (w celu uzyskania referencji).

Z mojego punktu widzenia konsultant
ślubny powinien być  w jakimś stopniu

podobny do klienta

 

w
edding-planner
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Jakie są mniej więcej
koszty usługi osobistego
konsultanta ślubnego?

Trudno odpowiedzieć za całą branżę,

ponieważ każda agencja ślubna ma prawo

wyceniać swoje usługi tak jak uważa za

stosowne. Natomiast cena moich usług

zaczyna się od 5000 zł. Górna granica

sięga ok. 16000 zł. Niemniej jednak

wszystko zależy od zakresu moich prac.
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Na czym polega kompleksowa organizacja dnia
ślubu i wesela?

Co do zasady - to czym zajmuje się wedding planner
zależy od potrzeb Pary Młodej. W głównej mierze jest
to oszczędność czasu i energii na poszukiwania oraz
rozmowy m.in. z usługodawcami. Po stronie
konsultanta ślubnego jest znalezienie
podwykonawców, którzy będą spójni z oczekiwaniami
Pary Młodej oraz najlepsi w swojej dziedzinie.
Sprawdzanie umów, kontrola budżetu, kontakt ze
wszystkimi osobami tworzącymi ten dzień, to tylko
część zadań wedding plannera. Dodatkowo bardzo
często jest to też wsparcie w wyborze motywu
przewodniego, propozycje rozwiązań w wielu
sytuacjach (również tych spornych). Właściwie
wszystko może być po stronie agencji ślubnej,
natomiast rolą klienta jest decyzyjność. To Para
decyduje, z jakimi firmami chcecie pracować i jak ma
wyglądać ich dzień.

Czy decydując się na kompleksową organizację
ślubu i wesela mam jakąś określoną liczbę
spotkań z konsultantem przed ślubem?

Nie, jestem do Waszej dyspozycji tyle razy ile tego
potrzebujecie.

Na czym polega usługa koordynacji dnia ślubu 
i wesela i ile trwa godzin? 

Moja praca rozpoczyna się na ok. 2-3 tygodnie przed
Waszym weselem (w sytuacji, gdy korzystacie tylko 
z usługi koordynacji). Kontaktuję się ze wszystkimi
usługodawcami, ustalam przebieg montaży,
demontaży  przygotowań, transportów i dostaw. Piszę
scenariusz ceremonii oraz wesela. Jestem obecna od
rana na sali weselnej. Dodatkowo nadzoruję samą
ceremonię oraz przyjęcie weselne. W dniu ślubuuuuuu
i wesela pracuję ok. 16 godzin (zaczynając od montaży
na sali weselnej, a kończąc ok. 01:00 w nocy).

F O T .  B Y  N I K O L A  B A R O N



Aleksandra Elcinto
F O T .  B Y  A N N A  M Ą K O S A  F O T O G R A F I A

Sala na wesele
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D W Ó R  A F R O D Y T A  
 

N A Z Y W A M  S I Ę  A L E K S A N D R A  E L C I N T O  
I  W S P Ó L N I E  Z  M O I M  Z E S P O Ł E M  T W O R Z Y M Y

W Y J Ą T K O W E  M I E J S C E  N A  P R Z Y J Ę C I E  W E S E L N E .
D W Ó R  A F R O D Y T A  J E S T  C Z Ę Ś C I Ą  K O M P L E K S U

H O T E L U  A F R O D Y T A  B U S I N E S S  &  S P A  
W  P O D W A R S Z A W S K I C H  R A D Z I E J O W I C A C H ,

K T Ó R Y  J E S T  B I Z N E S E M  R O D Z I N N Y M ,
Z A P O C Z Ą T K O W A N Y M  P R Z E Z  M O J Ą  B A B C I Ę .  

 
W W W . D W O R A F R O D Y T A . P L

I N F O @ D W O R A F R O D Y T A
L O K A L I Z A C J A :  U L .  L E T N I S K O W A  2 ,

R A D Z I E J O W I C E  K .  W A R S Z A W Y
 

https://www.instagram.com/dwor_afrodyta/
http://www.dworafrodyta.pl/


Choć obiekt działa od 2017 roku, z większością załogi znamy się znacznie
dłużej, współpracując wspólnie w części hotelowej. Połączenie
wieloletniego doświadczenia, zaangażowania , szacunku do tradycji oraz
empatii stanowi o naszej sile i jest gwarantem udanego przyjęcia.
Organizacja wesela dla pary młodej wiąże się niejednokrotnie z dużym
ładunkiem energetycznym, radością i stresem jednocześnie. Dlatego
moim celem nie jest jedynie udostępnienie sali czy wydanie smacznych
posiłków ale przede wszystkim bycie wsparciem podczas całego procesu
organizacji. 
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Miesiąc, w którym odbędzie się twoje
przyjęcie jest kluczowy. Jeśli planujesz
wesele w lato ważne aby sala
dysponowała klimatyzacją (najlepiej
klimatyzacją modułową aby móc ustawić
inną temperaturę w części gdzie siedzą
goście a inną na parkiecie).

Zrób wstępna listę gości. Większość
obiektów podaje na swojej stronie
internetowej do ilu osób organizują przyjęcia
więc uzyskanie tej informacji nie będzie
problemem. Dzięki temu unikniesz straty
czasu na oglądnie sal zbyt małych lub dużych
przestrzeni.

Wybierz styl przyjęcia.. Zastanów się o
czy marzysz, czy interesuje Cię styl
glamour, boho a może pragniesz aby
wesele odbyło się pod gołym niebem.
Ukierunkuje to Twoje poszukiwania i
zyskasz więcej czasu na pozostałe
czynności.

Czym należy się sugerować
przy wyborze sali?

D W Ó R  A F R O D Y T A  

Pamiętaj, że to ludzie stoją za sukcesem danego obiektu, to oni są jego sercem.
Dlatego tak ważne jest aby ich poznać, sprawdzić czy nadajecie na tych samych
falach i macie do siebie zaufanie. Koniecznie umów się na spotkanie nie tylko aby
obejrzeć salę ale przede poznać osoby, które ją prowadzą.
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Zastanów się czy twoi goście będą
potrzebować noclegu. Podczas
przygotowania listy gości zaznacz osoby,
które najprawdopodobniej zostaną na noc.
Zazwyczaj są to goście, który mają do
przejechania więcej niż 30 km
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Czy to prawda że
łatwiej usadzić gości

przy stołach
prostokątnych?

Niezależnie czy przy stołach prostokątnych czy
okrągłych usadzenie gości zawsze jest dużym
problemem dla Pary Młodej. Kogo usadzić bliżej Pary
Młodej, kogo dalej. Kto obok kogo, a kto z kim jak
najdalej. Dlatego wybierając rodzaj stołów na przyjęcie
nie należy sugerować się łatwością usadzenia gości. 
A raczej walorami estetycznymi i charakterem
przyjęcia. Do wesela w stylu biesiady bardziej będą
pasować stoły prostokątne, natomiast do przyjęcia 
w stylu glamour bardziej sprawdzą się stoły okrągłe.
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Czy zapis w umowie
o wzroście cen ze

względu na inflację
jest ok?

Żyjemy obecnie w szalonych i bardzo niepewnych
finansowo czasach. Ceny wielu produktów niemalże
z dnia na dzień potrafią wzrosnąć o kilkadziesiąt
procent, nie mówiąc o podwyżkach cen mediów 
i wynagrodzeń. Większość terminów weselnych jest
rezerwowanych przynajmniej z rocznym wyprzedzenie,
a co będzie za rok? Tego nikt nie wie. 

Obiekty jak Dwór Afrodyta, z wysoką renomą,
świadczące wysoki poziom usług nie mogą pozwolić
sobie na obniżenie jakości ze względu na wzrost
kosztów. Dlatego tak, taki zapis jest jak najbardziej ok.
Świadczy o odpowiedzialności ludzi, którzy tworzą dany
obiekt i świadomości że muszą wywiązać się 
z obietnicy, którą złożyli podczas podpisywania umowy.



W Dworze Afrodyta słuchamy naszych gości, dlatego co
roku modyfikujemy delikatnie ofertę atrakcji
dodatkowych, na podstawie rozmów z Parami. W tym
roku pojawi się dużo owoców morza. Będą bufety
tematyczne pełne krewetek, ośmiornic i kalmarów
jak również spektakularny live-cooking z owocami
morza. Ale nie zabraknie, uwielbianego przez naszych
gości, stołu wiejskiego czy siekanego na oczach
gości tatara. Ogromną popularnością cieszy się bufet
włoski, który od lat jest w top 3 wybieranych atrakcji.
Znajdziecie w nim smakowite szynki, sery, marynaty,
focaccię oraz wiele innych smakołyków.

Jakie są najmodniejsze
atrakcje gastronomiczne 

w tym sezonie?
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Ceremonie w plenerze to bardzo romantyczne wydarzenie.
Wypowiedzenie "TAK" w otoczeniu pięknie przygotowanej aranżacji ,
wśród natury, gwarantuje efekt WOW i zapada na długo w pamięci gości.
W ogrodzie Dworu Afrodyta mamy aż kilka miejsc przeznaczonych na
tego typu ceremonię. A wybór zależy od upodobań Pary. Mimo wielu lat
doświadczenia i świetnej organizacji nad pogodą nie mamy jednak
kontroli. Dlatego przy złych warunkach pogodowych zawsze mamy plan B.
W sytuacji kryzysowej na ceremonię zapraszamy do foyer. Jest to bardzo
elegancka przestrzeń dająca dużo możliwości dekoracyjnych 
i ciekawych aranżacji.

Ceremonia
cywilna 
w plenerze, 
czy na sali?
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Serwis dań na półmiskach czy na talerzach?
Serwis dań na półmiskach kojarzy się z domowym
obiadem u babci, która gotuje przecież najlepiej i nie
ma dla niej konkurencji. Dlatego ten typ podania
potraw zostawiłabym jednak na rodzinne spotkania w
domowym zaciszu. A tak na poważnie. Serwis
„talerzowy” czyli przygotowane przez profesjonalnych
kucharzy i wyporcjowane na talerzu danie jest
bardzo elegancką formą podania. Potrawy
niejednokrotnie wyglądają jak małe dzieła sztuki,
a przecież jemy oczami i efekt wizualny mocno
wpływa na ocenę potrawy. Co więcej podczas
samodzielnego nakładania jedzenia istnieje ryzyko
pobrudzenia ubrania a przecież nie ma nic gorszego
niż plama sosu na sukni pani młodej.
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Luksusu nie upatrywałabym w wybranym
stylu wesela a sposobie jego przeżywania.
W obecnych czasach, bardzo
dynamicznych przy ogromnej liczbie
zmiennych luksus to komfort i spokój. 
I właśnie na tym skupiamy się podczas
organizacji wesel w Dworze Afrodyta.
Celem jest zaplanowanie przyjęcia w taki
sposób aby Para Młoda mogła w pełni
korzystać i bawić się. Dwór Afrodyta to
elegancka sala w stylu glamour, w której
każda dekoracja wygląda zjawiskowo, więc
luksusowy efekt wizualny jest
gwarantowany, niezależnie od motywu
przewodniego i stylu wesela.

Czym jest wesele
luksusowe?

18D W Ó R  A F R O D Y T A F O T .  B Y  F O T O  U R S U S



w
es

el
e 

w
 st

od
ol

e
S

T
O

D
O

Ł
A

 P
O

D
 L

A
S

E
M

 E
V

E
N

T
S

19

F O T .  B Y  Ł U K A S Z  P R Z Y B Y S Z E W S K I



&
Zapach kwiatów,
rozbrzmiewający śpiew ptaków,
lekki i przyjemny
wiatr i niczym nieograniczona
przestrzeń. Malownicza sceneria
stodoły przeniesie Was zupełnie
inny świat – zaczarowany 
i nieziemski. Taki dzień zapamięta
każdy na długie lata, jako jeden 
z najprzyjemniejszych w życiu.



Stodoła pod lasem

Oboje cenimy sobie spokój i lubimy wiejski klimat. Zawsze po
pracy lubimy spędzać czas na łonie natury. Pewnego dnia
szukaliśmy miejsca na spotkanie firmowe. Zależało nam na
imprezie na luzie, bez nadęcia. Jeździliśmy po okolicy szukając
idealnego miejsca, niestety bezskutecznie.Z tej potrzeby chwili
narodził się pomysł – skoro nie ma takiego miejsca, stworzymy
je sami. Oczami wyobraźni widzieliśmy starą stodołę pod
lasem, totalny luz, z dala od miasta, leżaki, zimne prosecco,
muzyka, tańce na trawie. Pomysł przerodził się w projekt,
projekt przekształcił się w miesiące pracy, a po pracy powstało
nasze własne miejsce na ziemi! Wraz z myślą o organizacji
wesela w stodole, w głowie powstaje jednak wiele pytań
związanych z organizacją wesela w stodole. Poniżej postaramy
się odpowiedzieć na te, które pojawiają się zdecydowanie
najczęściej.

Monika Oroń & Maciej Konofalski
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https://www.instagram.com/stodola.podlasem.events/


Podstawowe informacje

M I N I M A L N A
L I C Z B A
G O Ś C I ?

A  C O  
Z

T O A L E T A M I ?

C Z Y
P O S I A D A C I E

B A Z Ę
N O C L E G O W Ą ?

S T O D O Ł A  P O D  L A S E M

T F O T .  B Y  Ł U K A S Z  P R Z Y B Y S Z E W S K I

Zazwyczaj stodoły nie są
ograniczane wymogiem
"minimalnej liczby gości".
Tak samo jest u nas.
Płacicie za wynajem
miejsca i zapraszacie tyle
gości ile chcecie.

M A K S Y M A L N A
L I C Z B A
G O Ś C I  

W  S T O D O L E

Zależy od powierzchni
obiektu. Nasza stodoła ma
stosunkowo dużą
powierzchnię. Pomieścimy do
120 zaproszonych, jednak
optymalna liczba gości to ok.
100 osób.

Posiadamy 26 miejsc noclegowych.
W razie potrzeb, posiadamy bazę
hotelową w okolicznych
agrosturystykach i pensjonatach. Na
wyposażeniu mamy busy, które
można u nas wynająć wraz 
z kierowcą, tak aby bezpiecznie
przetransportować rozbawionych
gości do miejsca noclegu.

Dla odważnych, posiadamy
prawdziwy wiejski wychodek.
A dla tych bardziej ceniących
sobie wygodę i komfort
posiadamy łazienki przy samej
stodole z dwiema toaletami i
prysznicami gdyby ktoś chciał
zaczerpnąć podczas imprezy
szybkiej kąpieli.
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Jak wygląda u Was kwestia cateringu ?
Chociaż sami nie zapewniamy wyżywienia, to możemy doradzić,
gdzie szukać cateringowego wsparcia. Współpracujemy tylko 
z wyselekcjonowanymi perełkami na gastronomicznej mapie
Polski. Miejsce dla cateringu wyposażone jest w lodówki,
zamrażarkę oraz stoły. Ma również odpowiednie podpięcia siłowe
i dużą ilość gniazdek, dzięki czemu wszystko może pracować bez
przeszkód aż do ostatniego głodnego gościa. 

Ilu pracowników/kelnerów będzie obsługiwać wesele?
To zależy od tego jak ustalicie ofertę z cateringiem, firma jaką
rekomendujemy podchodzi profesjonalnie do obsługi imprezy 
i podczas wyceny zasugeruje Państwu ile tych osób powinno być
aby Wasze przyjęcie było obsłużone na najwyższym poziomie.

Jak wygląda kwestia alkoholu? Czy możemy wnieść własny
alkohol?  Jeśli tak, ile wynosi korkowe?
Nie pobieramy dodatkowych opłat za alkohol na Waszym weselu.
Jedynie co jest bardzo ważne i na co zwróćcie uwagę, to aby
alkohol wnoszony na salę posiadał banderole. Jest to niezbędne 
w świetle prawa.

 
catering w stodole

k

 

Stodoła pod lasem
 events
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Najlepsza pora na wesele w stodole to
ciepła wiosna oraz lato. Sezon w naszej
stodole trwa od maja do końca
września. Wtedy macie największe
prawdopodobieństwo, że pogoda
podczas Waszego wielkiego dnia dopisze.
No właśnie, a co, jeśli zacznie padać albo
zerwie się wichura? To pytanie zadaje
sobie każda para. I słusznie. Przecież nikt
nie chce, by goście zmokli, a fryzura 
i makijaż Panny Młodej legły w gruzach.
Oczywiście, można sprawdzać prognozę
pogody, ale jak wiadomo - aura w naszym
kraju bywa nieobliczalna i zmienna,
dlatego nie można na niej polegać w stu
procentach. A na czym można?

 

Gwarancji pogody nie zapewnimy, ale 
z pewnością zapewniamy praktyczne
rozwiązania i jesteśmy zabezpieczeni na
każdy rodzaj pogody.

Cały dach stodoły jest szczelny, także
kropla na głowę nikomu nie spadnie,
dodatkowo zadaszony jest parkiet do
tańca. Posiadamy w stodole parasole na
wypadek przelotnego deszczu. A gdy
zawieje wieczorny chłód, mamy też ciepłe
kocyki, które rozdajemy gościom. 
W przypadku gdy chłód będzie doskwierał
Waszym gościom posiadamy nagrzewnice
gazowe.

O  C O  W A R T O  Z A D B A Ć ,  O R G A N I Z U J Ą C  W E S E L E  W
S T O D O L E ?

Zapytaj, czy dach stodoły
jest szczelny.01
Zadbaj o to, aby Wasi
goście mieli na wszelki
wypadek do dyspozycji
kilka parasolek.

02

Zorganizuj kocyki dla
gości.03
Sprawdź, czy stodoła ma na
wyposażeniu nagrzewnice.04
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Jak wygląda wesele w stodole,
jeśli pogoda nie dopisuje?



Każda stodoła wycenia
swój obiekt inaczej.  Jest to
zależne od wielkości,
atrakcji, renomy stodoły 
i wielu innych.

W naszej stodole wycena
dokonywana jest indywidualnie,  
a ceny zaczynają się już od 5000 zł.
W tej cenie zawiera się stodoła 
z krzesłami i stołami, 26 noclegów 
z pościelą i ręcznikami dla gości,
leżaki, hamak, kocyki oraz opiekę
managera.

W cenę wynajęcia stodoły
wchodzą dekoracje jakie
mamy obecnie dostępne, czyt.
aktualnie wiszące makramy,
kompozycje ze sztucznych
traw, lniane bieżniki.

K o s z t  s t o d o ł y C z y l i  i l e ?

B r a k  u k r y t y c h
k o s z t ó w

cena wesela-
koszt stodoły 
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My kochamy każde żywe stworzenia, ale
najbardziej cenimy sobie komfort naszych
gości. Dlatego przepraszamy wszystkich
obrońców praw zwierząt, zabijamy komary.
Mało tego! Toczymy z nimi batalię cały sezon.
Dwa dni przed każdym weselem stosujemy
specjalne opryski na całej naszej działce.
Warto przy okazji zadbać o świece
zapachowe, najlepiej o aromacie cytryny,
odstraszającym insekty. W końcu komary
potrafią uprzykrzyć nawet najwspanialsze
przyjęcie, dlatego staramy się skutecznie 
z nimi walczyć.

Czy podczas imprezy w
stodole bardzo doskwierają

komary?
W A L C Z Y M Y  Z  N I M I !
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Czy stodoły są wyposażone w klimatyzacje?
 

Nic mi niewiadomo, o tym, aby jakaś stodoła weselna była
wyposażona w klimatyzację. W naszej stodole również nie mamy
klimatyzacji, opieramy się na naturalnej cyrkulacji powietrza
przez drzwi, okna, szczeliny, otwory wentylacyjne. Stodoły są
zbudowane tak, aby było chłodno w gorące dni. Podwójne wierzeje
po obu stronach stodoły zapewniają w niej odpowiedni przewiew 
i komfort w ciepłe dni.
W przypadku, kiedy okaże się, że termin Waszego wesela przypada w
najgorętszy dzień roku,  musimy szczególnie zadbać o komfort
Waszych gości. Trzeba pamiętać, by podczas przyjęcia obsługa sali
na bieżąco donosiła zimne napoje i wodę. Dobrym pomysłem jest
też zatrudnienie barmana, który serwować będzie orzeźwiające
napoje. Można również postawić w ogólnodostępnym miejscu
lemoniadę  w różnych smakach, przy której można się ochłodzić,
odpocząć i porozmawiać. No i oczywiście zimne prosecco od
Pauliny i Łukasza z Prosecco vana Miętówki.
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F O T .  B Y  P A U L I N A  Ś W I E R C Z

Marta Wyrwich
 

Tort & Słodki Stół
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C U K I E R N I C T W O  T O  M O J A  P A S J A .  P R O W A D Z Ę

P R A C O W N I Ę  T O R T Ó W  A R T Y S T Y C Z N Y C H  

I  S Ł O D K O Ś C I  " M A R C I A  Z  W Y P I E K A M I " .

U W I E L B I A M  T W O R Z Y Ć ,  K R E A T Y W N O Ś Ć  T O  M O J E

D R U G I E  I M I Ę .  W Y G L Ą D  S Ł O D K O Ś C I  M A  D L A

M N I E  O G R O M N E  Z N A C Z E N I E ,  D L A T E G O  D O

K A Ż D E J  R E A L I Z A C J I  P O D C H O D Z Ę

I N D Y W I D U A L N I E .  N A  R Y N K U  D Z I A Ł A M  O D  3  L A T ,

P O D Ą Ż A M  Z A  N O W Y M I  T R E N D A M I ,  S Z K O L Ę  S I Ę

W  N A J L E P S Z Y C H  P R A C O W N I A C H

A R T Y S T Y C Z N Y C H  W  P O L S C E .

https://www.instagram.com/marcia_z_wypiekami/


"Po ile
kilogram

torta?"
Zacznę od najbardziej kontrowersyjnego tematu a mianowicie ceny tortu
artystycznego. Torty, które produkuję są o wiele cięższe, niż torty tradycyjne
bazujące na kremie ze śmietanki, dlatego też nie da się wycenić ich na
kilogramy. Torty artystyczne wycenia się na porcje + dolicza się do nich
dekoracje np. kwiaty, figurki itd. Używam składników najwyższej jakości.
Większość kremów jest na bazie czekolady, owoców, śmietanki i mascarpone.
Oprócz fantastycznego smaku zadbam o to aby tort cudownie prezentował się
na Waszym przyjęciu, wizualnie współgrał z motywem przewodnim, a goście
jeszcze długo wspominali jego smak i wygląd. Tort na 100 porcji, na tę chwilę
to koszt około 2000zł.

Czy jest możliwość zrobienia tortu w mniejszym budżecie?
Oczywiście. W mojej ofercie znajdziecie również opcję tortu z donutów,
muffinek, monoporcji czy też z innych ciasteczek. Jest to o wiele tańsza opcja,
ale równie efektowna oraz przepyszna. Posiadam paterę, która mieści ponad
150 ciasteczek, więc nie musicie się już o nic martwić.
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A ile kosztuje candy bar?
Nie mogę wypowiadać się za całą branże, ale u mnie najmnieszy pakiet, który
obejmuje aranżację stołu, transport do 15 km oraz odbiór naczyń zaczyna się
od 2000 zł. Słodkości dostosowane są kolorystycznie do motywu przyjęcia. 
W skład tego pakietu wchodzi 150 szt ciasteczek, beziki w szkle oraz flakoniki 
z kwiatkami. Im większy pakiet tym większy wybór ciasteczek oraz dodatkowe
gratisy.



Czy jest możliwość transportu tortu na
salę?

Większość pracowni oferuje usługę
transportu tortu na salę. Osobiście również
wolę sama zawieźć tort na salę. Posiadam
specjalne termoboxy, które chronią tort
przed wysoką temperaturą. Ponadto
gwarantuję, że tort dojedzie w całości.
Transport do 15 km od mojej pracowni jest
bezpłatny, powyżej obowiązuje dopłata ale
każda pracownia rozwiązuje tę kwestię
inaczej.

Jak przewozić tort?
Jeśli już zdecydujecie się na samodzielne
przewożenie tortu to należy przewozić go
w bagażniku, na podłodze w mocno
schłodzonym aucie. Należy jechać wolno,
unikać gwałtownego hamowania oraz
nierówności na drodze.

A co z transportem?

30T E I N E  O S A



Tak, ale odradzam takie rozwiązanie. Proponuję
maksymalnie dwa połączenia smakowe. Dla
przykładu: dwa górne piętra będą o smaku pistacji
z maliną, a trzecie dolne piętro będzie o smaku
kinder bueno z porzeczką.
Wyobraźcie sobie sytuacje, że Wujek Rysiek ma
inny smak tortu niż siedząca obok ciocia Krysia. Ta
z kolei spróbowałaby wszystkich smaków, bo
babcia Kazia miała zupełnie inny smak niż
pozostała dwójka. To wprowadza spore
zamieszanie wśród gości oraz naraża na
spore dokładki.

Czy każde piętro 
w torcie piętrowym

może mieć inny smak?
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Jeśli sala zapewnia
np. inne ciasta, to

2 ciasteczka na
osobę powinny

być wystarczające.

Podczas dwóch
dni przyjęcia,

ciasteczek
pójdzie więcej,

niż podczas
jednego.

Duża liczba
młodych gości =

konieczność
zamówienia

większej liczby
porcji.

Jeśli candy bar nie
pełni roli czasowej

atrakcji, a jest
przewidziany do

rana, powinniście
przewidzieć więcej

porcji.

Czy na sali będą
inne

ciasta/słodkości?

W jakim wieku
są goście?

Czy ciasteczka
mają zostać

także na
poprawiny?

Czy candy bar ma
być atrakcją dla

gości na 3 godziny,
czy raczej słodkości
ma wystarczyć do

rana?

Ile ciasteczek
na osobę?

W sytuacji kiedy na sali jest ciasto, goście to raczej starsze osoby, a candy bar ma
być tylko atrakcją ograniczoną czasowo, wystarczy zamówić 1-2 ciasteczka na
osobę. Jeżeli jednak chcecie dłużej pocieszyć się widokiem ciasteczek na słodkim
stole, a goście to raczej młode osoby i chętniej wstają od stołu aby spróbować
czegoś pysznego - wtedy zachęcam do 3-4 ciasteczek na osobę.
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Liczba

zamówionych
porcji na osobę

powinna
klarować się 
w przedziale 

od 1 do 4.



F O T .  B Y  S Z T U K A  S T U D I O

Paulina Zmysłowska
 

Atrakcje
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P R O S E C C O  V A N  M I Ę T Ó W K A  /  P I A N I N O  W I N O
 

P A S J O N U J Ą  M N I E  L U D Z I E .  U W I E L B I A M
K O N T A K T Y  Z  N O W Y M I  O S O B A M I ,  R O Z M O W Y ,
S P O T K A N I A .  S T Ą D  T E Ż  P O M Y S Ł  N A  B I Z N E S
W E S E L N O - E V E N T O W Y .  M I Ę T Ó W K A ,  P I A N I N A

I  C A Ł Ą  M O J A  F I R M A  D A J E  M I  O L B R Z Y M I E
P O L E  D O  P O Z N A W A N I A  N O W Y C H  L U D Z I  

I  U C Z E S T N I C Z E N I A  W  N A J L E P S Z Y C H
I M P R E Z A C H  W  W O J E W Ó D Z T W I E

M A Z O W I E C K I M . A K T U A L N I E  T W O R Z Ę   M A R K Ę ,
G D Z I E  P A N N Y  M Ł O D E  B Ę D Ą  M O G Ł Y

Z A M Ó W I Ć  D L A  S I E B I E  P E R S O N A L I Z O W A N Y
W E L O N  L U B  I N N E ,  N I E T Y P O W E  D O D A T K I .

Z N A J D Z I E C I E  M N I E  N A  T I K T O K U  P O D
N A Z W Ą  P A U L I N A M I E T O W K A .

https://www.instagram.com/proseccovanmietowka/


Miętówka
A T R A K C J E  W E S E L N E

Poza tym, że
sprzedajemy usługę,

zależy nam, aby
nasze pary po

prostu nas polubiły,
aby one i ich goście

chcieli z nami
rozmawiać. Obok
usługi dajemy też

swoje towarzystwo,
co w tego rodzaju
pracy jest bardzo

ważne.
 

Czy taka atrakcja jak prosecco
van ma sens?

Nie będę obiektywna, ale podczas
każdego wesela, na którym jesteśmy,
nasz prosecco van cieszy się
ogromnym zainteresowaniem gości.
Panie kosztują naszych trunków,
którym towarzyszy zawsze sesja przy
vanie lub pianinie. Mężczyźni, może
nie pozują tak chętnie do ujęć, ale są
bardzo zainteresowani technicznymi
apektami nalewania wina oraz
funkcjonowania naszych barów.
Dzieciaki z chęcią przybiegają po
różnorodne lemoniady. Każdy znajdzie
coś dla siebie.

.
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Czy w Waszej ofercie jest tylko
prosecco?

Zarówno my, jak i konkurencyjne firmy,
nie mamy w ofercie jedynie wina
musującego. Zazwyczaj możecie
wybierać wśród różnych rodzajów win,
piw, a także drinków na bazie
prosecco. Jest to taka nieco
uproszczona forma drink baru,
ponieważ drinki są wykonywane tylko
na bazie jednego trunku. Ale jest to
często wystarczajace, ponieważ
drinków u nas do wyboru jest aż 5! W
przypadku innych vanów działa to
podobnie.

.



Ile kosztuje wynajem prosecco
vana lub Pianina Wina?
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Ceny w różnych firmach mogą się między

sobą nieco różnić, ale wszystkie oscylują 

w granicach od 3 tys złotych 

w górę, w zależności od wybranego

pakietu. W cenę wliczony jest zazwyczaj

wynajem, obsługa, alkohol i ewentualnie

wszystkie dodatki, wchodzące w skład

danego pakietu. 

F O T .  B Y  Ś W I A T Ł O  I  C Z U Ł O Ś Ć



Czy można wynająć bar do samoobsługi?
Istnieje opcja wynajmu barów do samoobsługi. Miętówki raczej nie
będziemy wynajmować bez obsługi, ale Pianina i WINOstację już tak.
Takie rozwiązanie ma wiele plusów. Dostajecie bar na całą noc, a nie
tylko na 5 godzin. Goście bez problemu poradzą sobie z nalewaniem
alkoholi. W wersji samoobsługowej odpada wykonywanie drinków, ale
mamy alternatywę! Możemy podłączyć do jednego z kranów drink, 
w rodzaju Aperola. Jedyne ograniczenie to odległość. Bary w opcji
samoobsługowej wypożyczamy do 70 km od naszej siedziby, ponieważ
jednego dnia musimy bar zawieźć, a drugiego - odebrać. Z tego co się
orientuję, inne podobne firmy do nas nie mają opcji wynajmu baru do
samoobsługi.

Czy my jako para młoda musimy Wam kupić Aperol, syropy, czy
owoce?
Absolutnie nie! Chcemy, abyście w tym dniu czuli się obsłużeni
kompleksowo. Wszystkie syropy, soki, owoce, likiery, przywozimy ze
sobą. Zapewniamy absolutnie wszystko. Jedyne, czego potrzebujemy
od sali to podłączenia do prądu. Warto salę wcześniej poinformować 
o tym fakcie. 

Pianino W
ino

Pianino W
ino
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Teraz raczej odchodzimy od takich praktyk. Przy
aktualnych (niestabilnych) cenach paliwa często
okazałoby się, że transport baru (zazwyczaj busem,
który pali średnio więcej paliwa, niż samochód
osobowy) jest po prostu nieopłacalny. Do tego
wszystkiego dochodzi koszt pracowników,
noclegów, zużycia samochodów, autostrad,.
Dodatkowo okazuje się, że przez daleki wyjazd
realizacja następnego dnia nie jest już możliwa.
Usługa w dalekich zakątkach Polski musiałaby być
bardzo droga. Uważam, że najlepszą opcją jest
realizowanie usługi na terenie do max. 150 km.
Jestem wielką zwolenniczką wybierania lokalnych
usługodawców. Szczególnie w przypadku usługi,
która nie jest stosunkowo droga, w porównaniu do
innych usług weselnych.

Dojeżdżacie w każdy
zakątek Polski?

K I E D Y S  T O
P R A K T Y K O W A L I Ś M Y !
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2

4
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piciu prosecco?
J A K I E  O K O L I C Z N O Ś C I

S P R Z Y J A J Ą

Zapraszacie dużo młodych ludzi - oni kochają
schłodzone  wino musujące.

Slow wedding - inny rodzaj przyjęcia, gdzie
ludzie stawiają na słabsze trunki, niż wódka.

Upalny dzień - schłodzone frizzante idzie
 w podwójnych ilościach.

Opcja drinków - w sytuacji kiedy goście mają do
wyboru kilka różnorodnych drinków, bar jest bardziej

oblegany
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F O T .  B Y  

Magda i Bartek Bucholc
 

Fotograf

39

B U C H O L C E
 

C Z E Ś Ć  J E S T E Ś M Y  M A G D A  I  B A R T E K ,
F O T O G R A F U J E M Y  P O N A D C Z A S O W O ,

E L E G A N C K O  I  C L A S S Y  A  T A K  N A P R A W D Ę  T O
C L A S S Y  A N D  S A S S Y  P A S U J E  D O  N A S  J A K

U L A Ł .  M E G A  Z A L E Ż Y  N A D  N A  D O B R E J
A T M O S F E R Z E  P O D C Z A S  F O T O G R A F O W A N I A

W T E D Y  R O D Z Ą  S I Ę  D O B R E  U J Ę C I A  
A  N A J L E P S Z E  Z D J Ę C I A  T O  N A S Z

P R I O R Y T E T ,  D Z I A Ł A M Y  W  D U E C I E  O D  3  L A T
P R Y W A T N I E  M A Z  I  Ż O N A  I  R O D Z I C E  D W Ó C H

B O M B E L K O W  - M A N I  I  S T A S I A .

https://www.instagram.com/bucholce/


Bucholce
C L A S S Y  B U T  S A S S Y

"Stawiamy na
wyłapane momenty,
uchwycenie emocji,
spontaniczne kadry

które lubimy uzupełnić
zaplanowanymi

kadrami,  często
zaplanowanymi w

drodze na repo albo 
 totalny spontan -

wchodzimy na miejsce
i widzimy ze kwitnie

magnolia 
i co i tak organizujemy
czas zdjęciowy żeby te
magnolie wykorzystać"

! 
 

Jak to jest ze u was te pary
wyglądają jak modele?

A no tak ze efekt zdjęć które widzicie to
połączenie zaangażowania obu stron , a jak
jedni i drudzy chcą tego samego czyli super
fot to marne szanse na to ze się nie uda !
Dlatego na rozmowie na miesiąc przed
ślubem podpowiadamy na co zwrócić uwagę
, co przygotować żeby było tak conajmniej jak
na zdjęciach na podstawie których
zdecydowali 
o współpracy z nami . Zdecydowana
większość to pary bez wedding planerów ale
bardzo świadome i takie którym zależy wiec
jeśli sami nie dotarli jak coś zrobić lepiej to
często zdają się na nasze doświadczenie i
chętnie przyjmują rady którymi chętnie się
dzielimy.

Czy obrabiamy wszystkie zdjęcia?
Wszystkie zdjęcia poddane są obróbce
kolorystycznej , spójnej z tą prezentowaną 
w naszym portfolio. Zawsze mówimy ze
pogoda 
i światło w tym dniu dyktuje obróbkę ale
wiemy jak się obchodzić ze światłem
(naturalnym i sztucznym) już na poziomie
robienia zdjęć, żeby zachować spójność
oddawanego przez nas materiału . Obróbka
może się nieznacznie różnic bo każdy
materiał wymaga indywidualnego
potraktowania, ale zawsze 
w imię tego żeby był najlepszy jak się da !
Kolor ma dla nas duże znaczenie i spędzamy
nad nim sporo czasu ale tez retusz na
zdjęciach typu portret czy bliskie ujęcie . jeśli
w dniu ślubu wyskoczy Ci opryszczka to nie
musisz się martwić bo z pewnością nie
zostawimy jej na ujęciach portretowych . 

. 1T E I N E  O S A



fot. Bucholce

1



Pracujecie solo, czy w duecie, czy tak i tak ? 
No i tutaj odpowiedz 3 razy tak ! Często pracujemy równolegle tego
samego dnia w pojedynkę , pracujemy też razem i tak chyba najczęściej
nam się zdarza, z czego bardzo się cieszymy bo bez dwóch zdań
przynosimy najlepsze zdjęcia. Ten materiał jest totalnie pełny, bardzo się
uzupełniamy. Pracując oddzielnie pracujemy podobnie ale inaczej. Bartek
jest bardziej obok, więcej u niego spontanicznych kadrów. Magda lubi sesje
i przemyślane ujęcia ale pracując tak dużo razem każdy miał szanse
przechwycić dla siebie tyle od siebie nawzajem, by oddawane przez nas
pełne historie były „podobne” jako całość . Zaznaczamy przy tym ze żadne 
z nas nie jest typem fotografa „niewidocznego”.

Jak rezerwować termin ? 
Jeśli uznacie ze jesteśmy dość okej i możemy towarzyszyć Wam w tym dniu
to warto przeczytać umowę , omówić i podpisać. Podpisanie umowy 
i wpłata zadatku jest gwarancją, dla nas pracy w tym dniu a dla Was
gwarancją na to, że macie fotografa który da z siebie maxa żebyście mieli
super fotki.

"Najlepiej najpierw sie trochę poznać i
porozmawiać. Upewnić się na sto pro czy

jesteśmy dobrym wyborem dla siebie
nawzajem." 

Bucholce

Bu
ch

ol
ce
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450
Tyle zdjęć oddajemy

wg. umowy.

Z D J E Ć

w liczbach
F O T O  R E P O

600
Tyle faktycznie

zazwyczaj oddajemy.

Z D J Ę Ć

8500
Od tej kwoty zaczynają

się ceny naszych
pakietów

Z Ł O T Y C H

100 
O D B I T E K

1
P E N  D R I V E

 I  P U D E Ł K O

120
czas na oddanie

materiału

D N I
R O B O C Z Y C H
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F O T .  B Y  M A R T A  C H R U Ś C I Ń S K A  

Karolina Hagowska- Gwara
 

Dekoratorka

44

W E D D I N G  P L A N  B Y  K .  -  N A  R Y N K U
D Z I A Ł A M Y  7 .  R O K .  S W O J Ą  P R Z Y G O D Ę  

Z  K W I A T A M I  Z A C Z Ę Ł A M  O D  U K O Ń C Z E N I A
S Z K O Ł Y  F L O R Y S T Y C Z N E J  ,  A  P Ó Ź N I E J

P R A C Y  W  N A J L E P S Z Y C H  P R A C O W N I A C H
F L O R Y S T Y C Z N Y C H  W  W A R S Z A W I E .

D O Ś W I A D C Z E N I E ,  W I E D Z A ,  Ś W I E T N Y
Z E S P Ó Ł  I  U M I E J E T N O Ś Ć  D Z I A Ł A N I A  P O D

P R E S J A  T O  N A S Z E  N A J L E P S Z E  C E C H Y ,  A L E
N I E  B R A K U J E  N A M  R Ó W N I E Ż

K R E A T Y W N O Ś C I .  P A S J A  D Z I Ę K I  K T Ó R E J
M O Ż E M Y  Z  R O K U  N A  R O K  T W O R Z Y Ć  C O R A Z

T O  L E P S Z E  I  P I Ę K N I E J S Z E  P R Z Y J Ę C I A
N A K R Ę C A  N A S  D O  D Z I A Ł A N I A .  

https://www.instagram.com/weddingplanbyk/


Czy zajmujecie się tylko
kwiatami, czy ogólnie dekoracją ?

Wielu florystów działa kompleksowo
i możecie im powierzyć stronę

wizualna Waszego przyjęcia. Nasza
firma właśnie tak działa i uważam,

ze jest to najlepsze rozwiązanie aby
mieć pewność ze całość będzie ze

sobą idealnie współgrała.

Jak daleko dojeżdżacie ?

Nasza pomoc jest potrzebna w
dniu wesela i dzień po ?

Biorę ślub w 2025 kiedy najlepiej
zarezerwować termin na

dekoracje ?

04

My praktykujemy przyjmowanie zleceń na
nie więcej niż rok przed weselem.
Zazwyczaj zaczynamy przyjmować
rezerwacje od października. Ceny

kwiatów oraz elementów technicznych
dynamicznie się zmieniają. Wszystko jest
jednak kwestia podejścia do tematu i na
pewno uda wam się znaleźć pracownie
która już by taka rezerwacje przyjęła.

01 02

03

10 pytań do dekoratorki

Pracujemy na terenie całej Polski.
Wszystko uzależnione jest od

koncepcji oraz budżetu. Na dalsze
realizacje mamy określone

minimum logistyczne. Jeśli zależy
wam na firmie z innego

województwa musicie się zawsze
liczyć na pewno z dodatkowym

kosztem. 

Nie, wszystkim zajmujemy się sami.
Zarówno montaż jak i demontaż leży

po stronie dekoratorów i to mamy
również osobno zawsze wycenione.
Oczywiście istnieje usługa „dekoracji

na wynos”. Wtedy odbieracie
przygotowane dekoracje i ustawiacie je

na sali sami, a po weselu musicie
również sami je zabrać.

45

K A R O L I N A  H A G O W S K A - G W A R A

W Ł A Ś C I C I E L K A  F I R M Y  W E D D I N G  P L A N  B Y  K

FOT. BY  MARTA BRODZIAK 



Czy po podpisaniu umowy ceny
jednostkowe podane w projekcie

ulegają zmianie ?
Praktyki są różne. U nas ceny nie ulegają

zmianie na późniejszym etapie. Jeśli
wyceniamy po podpisaniu umowy coś

czego nie było wcześniej to oczywiście cena
jest według obecnych cen rynkowych.

Jednak reszta elementów liczona według
kosztorysu ustalonego wcześniej. Od

czasów pandemii wiele pracowni
wprowadziło zapisy o podniesieniu kosztów

zgodnie z inflacja.

 Kiedy kupujecie kwiaty ?

Ile kosztują wasze usługi ? Zajmujecie się tylko kwiatami
czy również koordynacja /

organizacja ?

08

W naszym przypadku możecie liczyć na nas
również jeśli chodzi o usługi planowania
wesela jestem certyfikowana Wedding

Plannerka z 7-letnim doświadczeniem. Jednak
często dekoratorzy myleni są z Wedding

Plannerami i odwrotnie a to zupełnie inna
usługa i nie należy tego ze sobą mylić.

Dekorator zajmuje się częścią wizualna,
a Wedding Planner organizacja i płynnością
przebiegu podczas przygotowań wszystkich

ekip pracujących dla Was tego dnia.

05 06

07

10 pytań do dekoratorki

Floryści kupują kwiaty zazwyczaj
maksymalnie 3 dni przed uroczystością.

Wszystko zależy od rodzaju kwiatów 
i sposobu ich kondycjonowania.

Niektóre potrzebują więcej czasu aby
się pięknie napis i otworzyć. A niektóre

są bardzo delikatne i trzeba z nimi
działać szybko. My mamy w pracowni
chłodnie dzięki czemu wiem ze kwiaty

są na pewno świeże.

Nie mamy jednej sztywnej ceny. Wszystko
uzależnione jest od inspiracji, budżetu,
miejsca i oczekiwań Par Młodych. Każda

realizacja wyceniana jest indywidualnie i tak
tez do każdego wesela podchodzimy. Zawsze

jest to inne zlecenie, bo i klienci nawet jak
chcą dekoracje w tej samej kolorystyce i stylu

to są zwyczajnie różni. Ceny za takie same
elementy u różnych florystów będą inne bo
każdy wylicza również według indywidualnej

wyceny swojej pracy jak i prowizji za
zakupiony towar, opłaty itp.
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K A R O L I N A  H A G O W S K A - G W A R A
W Ł A Ś C I C I E L K A  F I R M Y  W E D D I N G  P L A N  B Y  K



Ile osób pracuje przy montażu w
dniu wesela ?

Wszystko jest uzależnione wielkością zlecenia a
tak naprawdę ilością elementów które trzeba

przygotować na miejscu. Czasem przy weselu na
60 osób będzie pracowało na 7 a przy weselu na
300 2 osoby. Myślę ze działamy bardzo sprawnie
i jesteśmy już na tyle zgrani ze montaże idą nam
bardzo sprawnie. Nigdy nie zdarzyło nam się z

czymś nie zdążyć. Dbamy o to aby wszystko było
skończone wcześniej niż zakładałam w planie

logistycznym. Jednak są różne czynniki jak
pogoda i każdy kto zajmuje się dekoracja wie ze
nie wszystko da się idealnie zaplanować a ślub

plenerowy potrafi dać niezle w kość.

Czy pracujecie tylko na żywych
kwiatach ?

10
W 90% pracujemy wyłącznie na roślinach

żywych. To rozwiązanie jest dla nas najlepsze i
najbliższe naszym sercom. Jeśli jednak

dekoracje wymagają użycia kwiatów które nie
występują w danym okresie lub po prostu

sprowadzenie ich przewyższa znacznie
kosztorys to wtedy w małych ilościach

posiłkujemy się sztucznymi. Jednak są to kwiaty
najwyższej jakości przypominające do

złudzenia kwiat żywy. Uważam jednak ze jest to
dobre rozwiazanie i wiele pracowni używa

kwiatów sztucznych najwyższej jakości i nie ma
się czego bać.

09

10 pytań do dekoratorki
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K A R O L I N A  H A G O W S K A - G W A R A
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Ola Molenda & Dorota Kocot
 

Wypożyczalnia dekoracji
love&neon
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O S I E M  L A T  T E M U  K L I K N Ę Ł O  M I Ę D Z Y  N A M I  
W  P R A C Y  W  K O R P O .  D W A  L A T A  T E M U

P O S T A N O W I Ł Y Ś M Y  Z R O B I Ć  C O Ś
P I Ę K N E G O  I  R O Z W I N Ą Ć  S I Ę  W  B R A N Ż Y

W E S E L N E J .  W  N A S Z E J  O F E R C I E
Z N A J D Z I E C I E  N A P I S Y  L E D O W E ,  O G R O M N Y

Ż A R Ó W K O W Y  K S I Ę Ż Y C ,  S T E L A Ż E ,
G A Z E T Ę  W E S E L N Ą  A  T O  N I E  W S Z Y S T K O !

A K T U A L N I E  N A S Z Ą  O F E R T Ę  P O S Z E R Z A M Y
O  K S I Ę G Ę  G O Ś C I  A U D I O  P O Z A  O F E R T Ą

A T R A K C J I  W E S E L N Y C H  N A
N A S Z Y M  K O N C I E  N A  I N S T A G R A M I E

Z N A J D Z I E C I E  W I E L E  P O R A D  Ś L U B N Y C H
O R A Z  D A W K Ę  P R A W D Z I W E G O  W E S E L N E G O

H U M O R U !

https://www.instagram.com/love_and_neon/


LO
VE

 &  N
EO

N
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Jak podłącza się napisy ledowe?
Napisy ledowe działają na prąd, więc po prostu wieszamy je
gdzieś niedaleko zasilania.

Jak montuje się napisy led?
Napisy ledowe montujemy w miejscach do tego
przystosowanych (sale weselne zwykle takie miejsca mają)
lub na stelażach, które również możecie od nas wypożyczyć.
Do montażu używamy żyłki o odpowiednim udźwigu, którą
dostajecie od nas w zestawie. Florystki i dekoratorki
wieszają napisy ledowe używając np. drucików
florystycznych, czy opasek zaciskowych (tzw. trytytek).
Napisów nie wieszamy na taśmę dwustronną.

Jaką barwę mają napisy led?
Nasze napisy mają ciepłą, neutralną barwę. Niektóre z nich
mają opcję regulacji natężenia światła. W naszej ofercie
mamy także napisy led w technologii RGB, co oznacza, że
możecie wybrać kolor napisu.

50



Większość napisów ledowych wysyłamy kurierem
w każdy zakątek Polski. Wyjątkiem jest napis
ledowy "Let's celebrate", którego nie wysyłamy,
ponieważ jego gabaryty na to nie pozwalają. 
To samo dotyczy żarówkowego księżyca. 
W przypadku tych dwóch produktów możliwy jest
tylko odbiór osobisty. W przypadku pozostałych,
jeśli wesele jest w piątek/sobotę, kuriera
zamawiamy na wtorek. W środę paczka 
z wybranym przez Was napisem ledowym,
powinna być już u Was. Zwrot produktu odbywa
się również przez kuriera, zamówionego przez
nas. Zapuka on do Waszych drzwi w poniedziałek
po Waszym weselu.

Wysyłka i odbiór dekoracji -
jak to wygląda technicznie?

J E S T  T O  B A R D Z O  P R O S T E !

51T E I N E  O S A



step by step
N A J W A Ż N I E J S Z E  T E R M I N Y  I  U M O W Y ,  K T Ó R E  N A L E Ż Y  P O D P I S A Ć  W
P I E R W S Z E J  K O L E J N O Ś C I .

Jeśli planujecie korzystać z usług wedding plannera to powinna
to być pierwsza umowa jaką podpiszecie.

52K A R T Y  P R A C Y

Sala weselna - pamiętajcie, że czasami na swój wymarzony
termin możecie czekać dłużej niż planowaliście. Pro tip: jeśli
znacie już motyw przewodni swojego wesela to szukajcie sali,
którą w łatwy sposób można w ten sposób zaaranżować. 

Fotograf i filmowiec. Dobre firmy mają zarezerwowane terminy
na długo wprzód. Im szybciej podejmiecie decyzję, tym lepiej.

Dj / zespół / wodzirej / oprawa muzyczna - to kolejna grupa
podwykonawców, którzy nie narzekają na brak rezerwacji.

Firmy florystyczne / dekoratorskie. Proces wyboru idealnych
dekoracji i kwiatów nie trwa jeden dzień. Dobrze jest
zarezerwować swój termin z większym wyprzedzeniem.

Urząd Stanu Cywilnego / Kościół - w zależności od tego jaką
formę ceremonii wybierzecie warto zorientować się wcześniej
jakie dokumenty musicie przygotować. 

Wypożyczalnie atrakcji weselnych. Jeśli widzieliście idealny
prosecco van lub ledon, który musicie mieć na swoim weselu to
nie zwlekacjei!

Tort i słodkości. Jeśli nie wyobrażacie sobie wesela bez
porządnego tortu lub słodkiego stołu to pamiętajcie, że topowe
firmy cukiernicze mają zarezerwowane terminy na minimum pół
roku wcześniej.



Motyw przewodni wesela

M O T Y W Y  J A K I E  W A M
S I Ę  P O D O B A J Ą

D E K O R A C J E  I  A T R A K C J E ,  K T Ó R E  M U S Z Ą  S I Ę
P O J A W I Ć  N A  W A S Z Y M  W E S E L U

N A  C O  P O Z W A L A  W A M  B U D Ż E T ?

C O  J E  Ł Ą C Z Y ?

53K A R T Y  P R A C Y

W N I O S K I

J A K  G O  W Y B R A Ć



swoje wesele
J A K  S P E R S O N A L I Z O W A Ć

54K A R T Y  P R A C Y

W A S Z E  Z A I N T E R E S O W A N I A1

W A S Z E  L O V E  S T O R Y2

4

3 W  C Z Y M  C Z U J E C I E  S I Ę  
N A J L E P I E J ?

C O  C H C I E L I B Y Ś C I E
P R Z E K A Z A Ć ?

*ta karta ma za zadanie Was zainspirować. Nie podajemy Wam
tu na tacy gotowych rozwiązań ani produktów. Bawcie się
pomysłami, zastanówcie się jak możecie wpleść Was samych w
ten przepiękny dzień jakim będzie Wasz ślub i wesele



trudne wybory
C Z Y L I  N A D  C Z Y M  W A R T O  S I Ę

Z A S T A N O W I Ć

czyŚ L U B  C Y W I L N Y

P I E R W S Z Y  T A N I E C
Z A R A Z  P O  W E J Ś C I U

N A  S A L Ę

Ż Y C Z E N I A  N A  S A L I

T O R T  O  P Ó Ł N O C Y

Ś L U B  K O Ś C I E L N Y

P I E R W S Z Y  T A N I E C  P O
O B I E D Z I E

Ż Y C Z E N I A  P O D
K O Ś C I O Ł E M  /

U R Z Ę D E M /  M I E J S C U
C E R E M O N I I

T O R T  J A K O  D E S E R
P O  O B I E D Z I E

Ż Y C Z E N I A  D L A
R O D Z I C Ó W  N A  S A L I

Ż Y C Z E N I A  D L A
R O D Z I C Ó W  N A

O S O B N O Ś C I

55K A R T Y  P R A C Y

czy

czy

czy

czy

S E S J A  W  D N I U  Ś L U B U S E S J A  I N N E G O
D N I Aczy



d z i e ń  s l u b u
DATA:

7 :00

8:00

9:00

10:00

11 :00

12 :00

13 :00

14 :00

15 :00

16 :00

17 :00

18 :00

19 :00

20:00

21 :00

22:00

wyspać  s i ę !

56K A R T Y  P R A C Y

PRZYGOTOWANIA

z jeść  śn iadan ie !



1

Jaka jest najzabawniejsza sytuacja jaką przeżyl iście wspólnie? 

Co najbardziej podziwiasz w swoim partnerze / partnerce? 

Jak wyobrażasz sobie Wasze wspólne życie za 30 lat?

*odpowiedzi zapiszcie na kartkach, być może w trakcie
przypomną się Wam wspaniałe chwile i  rzeczy,  które
chciel ibyście powiedzieć swojej drugiej połówce. Złóżcie to 
w jeden płynny tekst.  Jeśl i  nie będziecie miel i  możliwości
wygłoszenia Waszych ich podczas ceremonii ,  przeczytajcie je
sobie przed ślubem lub zostawcie na np. rocznicę. 

Jak,  będąc dzieckiem, wyobrażałaś / wyobrażałeś sobie miłość swojego
życia?

Przysięgi małżeńskie

2

3

4

5

57K A R T Y  P R A C Y

NIE ZAWSZE JEST MOŻLIWOŚĆ WYGŁOSZENIA WŁASNYCH PRZYSIĘG,  ALE TO
NIE ZNACZY,  ŻE N IE  MOŻECIE  ICH NAPISAĆ!  ŚLUB TO NIE  TYLKO PLANOWANIE I
ORGANIZACJA,  TO PRZEDE WSZYSTKIM CZAS CELEBROWANIA WASZEJ  MIŁOŚCI .

N IE  ZAPOMNIJC IE  W TYM CAŁYM ZAMIESZANIU O SOBIE  SAMYCH.  

Jaka pierwsza myśl przychodzi Ci do głowy jak myśl isz o swoim partnerze
/ partnerce ? 
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Partnerzy
P O L E C A N E  F I R M Y  I  P I Ę K N E

R Z E C Z Y  O D  L U D Z I  
Z  W I E L K I M  S E R C E M



Przeważnie dla prezesów największych
polskich f irm -  te wydarzenia są specyf iczne,

bo goście niezwykle wymagający.  Nauczyło
mnie to myślenia w sposób zadaniowy

 i  szybkiego działania.  Gdy pojawia s ię
problem od razu szukam naj lepszego

rozwiązania w danej  sytuacj i .  Pracowałam
przy eventach m.in dla Vogue Polska  (BFES

2022) oraz z Dawidem Wolińskim .  Praca
przy wyzwaniach o różnym prof i lu nauczyła

mnie radzić sobie
 z różnymi sytuacjami ,  które mogą pójść
inaczej  niż  zakładal iśc ie w dniu Waszego
wesela.  Mam szczere poczucie,  że moje

doświadczenie przekłada s ię na dbałość o
bezkompromisowy przebieg Waszego dnia,  
a połączenie tego z wyczuciem estetyki  jest

mieszanką idealną do organizacj i
 ś lubów i  wesel .

 
 
 

A G E N C J A  Ś L U B N A
W E D D I N G  B E E

O L A  P A J Ą K  W E D D I N G S

Wedding planner
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Marzysz o ś lubie w Twoim sty lu,  bez
presji  otoczenia i  na Twoich

warunkach? Pomożemy zorganizować
wesele w sty lu s low,  abyście mogl i
skupić s ię na celebrowaniu Waszej

mi łości .  Naszą specjalnością są śluby
międzynarodowe  i  łączenie tradycj i  

z  nowoczesnością.  A jeśl i  chcecie
powiedzieć sobie „tak”  za granicą,

znajdziemy dla Was idealny k ierunek.
Organizacja ś lubów to nasza pasja 

i  chętnie dziel imy s ię doświadczeniem.
Sprawdźcie sami!  Zapraszamy na

darmową konsultację ś lubną 
w Warszawie lub onl ine -  Maja i  Maciej

 

Zawodowo zajmuję się organizacją eventów od blisko 5 lat .
Uważam, że wesele to też event i  to ogromnie trudny w organizacj i ,

ponieważ mamy do czynienia z emocjami ,  presją oraz z łożonym
planowaniem. Organizowałam wydarzenia w Polsce i  za granicą.

 

https://www.instagram.com/olapajak_weddings/
https://www.instagram.com/weddingbeemk/


Hej jesteśmy Monika i  Oskar -  chcemy
Wam przedstawić nasz rower lodowy,

który może stanowić świetną atrakcję na
Twoim przyjęciu weselnym, a dodatkowo

jest  to znakomity element dekoracj i !
Sami decydujecie jakie smaki lodów
będziemy serwować,  a także w jakiej

kolorystyce udekorujemy roweru Dwie
Kulki .  Rower bez problemu wjedzie na

salę,  by tam oczarować smakiem lodów 
i  wyglądem Twoich gości ,  zaś na świeżym

powietrzu może stworzyć dodatkowo
strefę relaksu z leżaczkami.  Poza tym,

jest  to również niezapomniana atrakcja
dla wszystkich dzieci  i  d la nich też mamy

niespodzianki ! !  Jeś l i  szukasz
oryginalnego i  niebanalnego pomysłu na
atrakcję weselną -  oto właśnie jesteśmy!  

WaszeStyle to wypożyczalnia atrakcji  
i  dekoracji  na wesela i  n ie ty lko.  Znajdziesz 

u mnie FotoPrzyczepę, napisy ledowe,
ścianki dekoracyjne ,  a  przede wszystkim. . .

Księgę Gości Audio  czy l i  absolutnie
wyjątkową alternatywę lub dodatek do

tradycyjnej  ks ięgi  gości .  To stylowy telefon ,
który nagrywa życzenia Waszych gości ,  
a  Wy,  nawet po latach możecie wrócić do

głosu bl isk ich,  zachowanego w oryginalnym
brzmieniu na pendrive lub płycie

winylowej .  W WaszeStyle ,  chodzi  o Wasz Sty l ,
więc zadbałam byś mogła wybrać taki  te lefon,

który naj lepiej  wkomponuje s ię w całą
koncepcję i  k l imat wesela.  Retro,  v intage,
minimal istyczne,  a le też bardziej  szalone,

kolorowe i  k lasyczne.  

W A S Z E  S T Y L E

D W I E  K U L K I  
 R O W E R  L O D O W Y

Atrakcje
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https://www.instagram.com/waszestyle/
https://www.instagram.com/dwie.kulki/


Chcesz zachować wspomnienia udanej
zabawy? Zrobić niespodziankę swoim

gościom? Marzy Ci  s ię ,  żeby Twoja
impreza stała s ię prawdziwą legendą 

i  przeszła do histor i i?  Zapraszając Nas
do siebie będzie można c ieszyć s ię super

ujęciami nagrywając f i lmik w naszej
fotobudce 360. Fi lm można

przechowywać na swoim telefonie tak
długo jak ty lko s ię chce a dodatkowo

można pochwal ić  s ię nim w social
mediach.  Najlepszafotobudka360

idealna na każdą imprezę.  

M A N U F A K T U R A  D R I N K Ó W

N A J L E P S Z A  F O T O B U D K A  3 6 0

Atrakcje

61P A R T N E R Z Y

serwować koktaj le ,
parzyć pyszną kawę,

lać piwo,  czy prosecco prosto
z "k i ja"

Stworzyl iśmy Manufakturę
Drinków, aby mieszać na
Waszych wydarzeniach.  
Nasz zespół  składa s ię 

z  profesjonalnych barmanów
i baristów .  Na Twoim

wydarzeniu możemy serwować:

Działamy głównie na terenie
Warszawa/Trójmiasto/Olsztyn/

Mazury,  a le chętnie dojedziemy
wszędzie.

https://www.instagram.com/manufaktura.drinkow/
https://www.instagram.com/najlepszafotobudka360/
https://www.facebook.com/najlepszafotobudka360


COFFEE HEROES to f irma eventowo -
cater ingowa z Łodzi ,  która specjal izuje s ię

w dostarczaniu usług mobilnej
kawiarni  na targach,  konferencjach oraz

weselach.  Prowadzimy palarnie kawy
Wrigley 's  i  współpracujemy z Kl ientami
Indywidualnymi i  F irmami.  Nasi  bariśc i

podczas wydarzeń serwują właśnie naszą,
własną,  zawsze świeżo paloną kawę

ziarnistą.  Dodatkowo oferujemy branding
naszej  kawy.  Razem z Wami

zaprojektujemy personal izowane etykietk i ,
które będą wyjątkowym prezentem dla
Waszych Gości .  Kawa to zawsze dobry

prezent  ; )  Zapraszamy na
https://www.instagram.com/wrigleys.coffee

P R O S E C C O  C A M P

C O F F E  H E R 0 E S

Atrakcje
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Odrobina szaleństwa dzięki
orzeźwiającym i  kolorowym drinkom,

poskromiona spokojem dzięki
naturalnemu, boho wnętrzu -  TO
WŁAŚNIE MY ProseccoCamp  to

idealny pomysł  na wesele,  urodziny,
jubi leusz czy inne uroczystości .
Zachwyć swoich gości  barwnym

aperitifem na bazie prosecco ,  a le
i  miejscem do wykonania fotograf i i
aparatami Instax  w fantastycznej

sceneri i .   Nasz mobi lny
ProseccoCamp jest  w stanie dotrzeć

w każde miejsce w Polsce aby
urozmaicić twoja imprezę.  Jesteśmy

dla was!
 

https://www.instagram.com/prosecco_camp/
https://www.instagram.com/wrigleys.coffee/
https://www.instagram.com/wrigleys.coffee/


Buongiorno!  Nazywam się
Grande Amore Prosecco Van.

Jestem włoskim skuterem
Piaggio Ape gotowym na

serwowanie Wam prosecco
oraz koktaj l i  na jego bazie.

Naszą usługę barmańską
świadczymy na terenie

całego Śląska i  n ie ty lko.
Wokół  Vana tworzymy strefę

chi l lu ,  który spójnie
wprowadzi  Gości  we włoski

k l imat.  Skontaktuj  s ię z  nami
-  zrobimy wszystko by Wasze

wesele było jeszcze
piękniejsze.  

B Ą B E L K O W Y  P R O S E C C O  V A N

G R A N D E  A M O R E  
P R O S E C C O  V A N

Atrakcje

63P A R T N E R Z Y

To ja – Bąbelkowy Prosecco Van .  Jestem małym,
odrestaurowanym włoskim trójkołowcem Piaggio
Ape.  Moje niewielk ie rozmiary sprawiają ,  że bez

trudu zmieszczę s ię nie ty lko w plenerze,  a le także
w niesamowitych wnętrzach.  Działam na terenie

województwa łódzkiego ,  a le jeśl i  będzie trzeba
 – dojadę w każdy zakątek Polski .  Posiadam aż 

4 krany,  co zwiększa moje możl iwości !  Mogę
serwować prosecco,  wino,  dr inki ,  a  nawet

regionalne piwko.  Dodatkowo mogę zapewnić
pyszną lemoniadę,  watę cukrową,  jadalny brokat ,  

a nawet serwuję włoskie przekąski  w formie
niesamowicie wielk ich desek!  Gwarantuję również
strefę chi l lu przy świecach,  leżaki ,  stol ik i ,  poduchy

i  koce na chłodne wieczory.  Nadaję włoskiego
kl imatu,  zarażam romantyczną atmosferą 

i  zachęcam, aby poczuć s ię swobodnie przy
kiel iszku naj lepszego prosecco.

www.grandeamoreproseccovan.pl

https://www.instagram.com/prosecco_van_babelkowy/
https://www.instagram.com/grandeamoreproseccovan/
http://www.grandeamoreproseccovan.pl/


W naszym sklepie każda kobieta znajdzie
idealną kreację na wesele, wieczór

panieński i  każdą inną uroczystą okazję .
Posiadamy szeroki  wybór eleganckich

sukienek koktajlowych, wieczorowych
oraz mnóstwo propozycj i  na mniej  formalne

wydarzenia.  W naszym sklepie znajdziecie
również sty l izacje codzienne oraz obuwie,
dodatki  i  b iżuter ię.  Nasz sklep stacjonarny

znajduje s ię w Płońsku,  przy 
ul .  Grunwaldzkiej  33.  Zapraszamy także na

naszą stronę internetową:
https://sukienkowyraj.pl/

 

Wiecznie Biała to miejsce,  w którym dajemy drugie życie sukniom ślubnym,  zgodnie 
z ideą less waste.  Tworzymy Fest iwale Sukien Ślubnych z Drugiej  Ręki  oraz prowadzimy

przymiarki  w krakowskim salonie.  Podczas wizyty zajmie s ię Tobą konsultantka,  natomiast 
w dopasowaniu sukni  pomoże doświadczona krawcowa ,  a  wybór sukni  uczcisz lampką

szampana.  Posiadamy ponad 200 model i  sukien 
w różnych fasonach,  rozmiarach od XXS do XXL,  w atrakcyjnych cenach nawet 

o 60% taniej w porównaniu do ceny salonowej .  
 

Nie chcesz,  żeby suknia po ś lubie kurzyła s ię w szaf ie ,  ty lko ucieszyła kolejną Pannę Młodą?
Wystaw ją i  daj szansę na drugie życie ,  a  przy okazj i  odzyskaj  część kosztów z organizacj i

wesela.  Dziękujemy,  że pomagasz!  
 

Z hasłem „WOSP10” bilety na Festiwale Sukien Ślubnych z Drugiej Ręki,  które
odbędą się w tym roku, kupisz 10% taniej.  

 
Więcej  informacj i  na:   www. wieczniebiala.pl

W I E C Z N I E  B I A Ł A

S U K I E N K O W Y  R A J  

Suknie ślubne 
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Suknie dla gości

https://www.instagram.com/wieczniebiala/
https://www.instagram.com/sukienkowyraj.pl/
http://wieczniebiala.pl/
https://www.facebook.com/wieczniebiala


Ania i  Karol ina -  dwie kreatywne dusze,
które połączyła mi łość do DIY.  Tak

powstało Chwi la Moment,  czyl i  miejsce
w którym ogranicza nas jedynie

wyobraźnia.  Z chęcią przygotujemy dla
Was wyjątkowe dekoracje na każdą

okazję.  Na ten moment zajmujemy się
głównie dekoracjami balonowymi ,  a le

nie planujemy się zatrzymywać i  już
mamy głowy pełne pomysłów oraz

apetyt  na więcej !  Jeś l i  chcecie zobaczyć
nasze dotychczasowe real izacje ,  a także

dowiedzieć s ię nieco o nas,  to
zapraszamy Was na nasz Instagram
@chwilamomentdekoracje.  Mamy

nadzieję ,  ze już wkrótce s ię spotkamy 
i  będziemy mogły udekorować Wasze

najważniejsze wspomnienia!

O T O C Z K A

C H W I L A  M O M E N T
D E K O R A C J E

Dekoracje
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aranżacje kwiatowe,  dekoracje z suszu,
gir landy balonowe,

scenograf ie ś lubne,  eventowe i  produktowe,
sty l izacje sesj i  zdjęciowych,

akcesoria ś lubne:  bukiety ,  butonierki ,
korsaże.

Otoczę pięknem ważne chwi le w Twoim życiu!
Zajmuję s ię kompleksową dekoracją przyjęć,

eventów biznesowych i  ślubów.
Zadbam o każdy detal  i  spełnię każde Twoje

dekoracyjne marzenie!
 

W mojej  ofercie znajdziesz:

Zapraszam po więcej  na moje social  media!  
Poznajmy s ię lepiej !  

 

https://www.instagram.com/otoczka.pl/
https://www.instagram.com/chwilamomentdekoracje/


Jesteśmy f irmą zajmującą s ię
produkcją oraz wynajmem
napisów świetlnych.  Nasze
napisy rozświet l i ły  już setki

uroczystości  i  n ie jedno wnętrze.
“Od pomysłu do real izacj i ”  takie

hasło idealnie opisuje naszą
działa lność.  Jesteśmy w stanie

stworzyć praktycznie każdy napis ,
ogranicza nas ty lko wyobraźnia 
i  k i lka aspektów technicznych : )

Masz pomysł  na napis ,  którego nie
ma jeszcze w naszej  ofercie?
Napisz do nas,  a na pewno

wspólnie stworzymy coś
wyjątkowego!

S C E N E R I E  W  T L E

Ś W I A T Ł E M  P I S A N E

Dekoracje
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Tu Justyna -  architektka i  pasjonatka ś lubów
- oraz Łukasz,  razem tworzymy Scenerie w

w t le.  Dekorujemy  wesela i  inne
uroczystości ,  scenograf ie na sesje

zdjęciowe i  tematyczne na imprezy f irmowe.
Kochamy śluby w plenerze, wesela w

stodołach, szklarniach, ogrodach.
Dekorujemy sale,  a także tworzymy ścianki
do zdjęć i  sk ładania życzeń,  strefy chi l lout

 i  dodatki .  Uwielbiamy naturalne
materiały ,  sty l  BOHO i  v intage,  rękodzieło

-  większość naszych dekoracj i  tworzymy
sami.  Działamy głównie w województwie

łódzkim i  mazowieckim, a le czasem lubimy
pojechać w nieznane!  : )

 

https://www.instagram.com/scenerie_w_tle/
https://www.instagram.com/swiatlem.pisane/


Z L E Ć 3 D

Dekoracje
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Chcesz zaskoczyć swoich gości
niepowtarzalnym klimatem?

Oferujemy neony personal izowane
na Twoją uroczystość.  Jesteśmy

producentami dekoracji
świetlnych, co oznacza, że

stworzymy produkt w 100%
dostosowany do Twoich potrzeb.
W Naszej  ofercie znajdziesz również

neonowe napisy na wynajem.
Wysyłka kurierska na terenie całego

kraju.  
 
 

 
Prywatnie -  małżeństwo,  f i rmowo -
producenci oraz  wypożyczalnia

napisów podświetlanych .
Potrzebujesz indywidualnego

napisu lub logo,  którym się
wyróżnisz? Nie ma problemu!

Chciałbyś wypożyczyć lub kupić
niebanalny napis na swoje wesele?

Napisz do nas!  Co nas wyróżnia?
Niegasnący zapał  do tworzenia

projektów, które zachwycą k l ienta
oraz wysoka jakość wykonywanych

przez nas artykułów.
 
 

M I L L M A D E

https://www.instagram.com/zlec3d/
https://www.instagram.com/millmade.cnc/
https://www.facebook.com/MillMade.cnc


M A M Y  S Z C Z Ę Ś C I E
Prezenty
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Znasz to uczucie,  k iedy w ważnym momencie
emocje ściskają gardło i  trudno powiedzieć
to,  co układasz sobie wcześniej  w głowie?
Biżuter ia Mamy Szczęście z Twoją własną

dedykacją dla Świadkowej ,  Druhny czy Mamy
to połączenie pięknej i  subtelnej pamiątki

z ogromną dawką sentymentu.  S łowa
zapisane na eleganckiej  kartce zapewniają ,

że w tak ważnym momencie do serca Twoich
Bl isk ich traf i  dokładnie to,  co chcesz im

przekazać.  A sam prezent  n ie będzie kurzył
s ię na półce,  ty lko stanie s ię skarbnicą

wspomnień noszoną przy sobie każdego
dnia.  

Sklep internetowy:
https://mamyszczesciebizu.pl/pl/c/Slub/20

Kod rabatowy 10%: WOSP
 
 
 
 J U L I E E  B E A U T Y  -  

J U L I T A  D Y S Z K I E W I C Z
Nazywam się Julita Dyszkiewicz  i  jestem makijażystką

od 2014 roku,  w tym czasie przygotowałam do ś lubu tysiące
kl ientek,   Na codzień pracuję w swoim studiu pod

Warszawą ,  a  w mojej  ofercie znajduje s ię również pakiet
VIP,  który zawiera dojazd do miejsca przygotowań w dniu

ślubu.  Moje ogromne doświadczenie pomogło mi 
w stworzeniu  kilku kursów online  a  w 2021 również

swojej  własnej  marki  kosmetycznej  JULIEE BEAUTY.  Jest  to
obecnie jeden,  a le wyjątkowy produkt-  luksusowe perfumy

do wnętrz.  Niezależnie od tego,  czy chcesz sprawić
przyjemność sobie,  czy bl isk im- np w prezencie ślubnym,

na wieczór panieński czy w podziękowaniu swoje
świadkowej lub rodzicom  -  nasz zapach zmienia każdy

dom w idealne miejsce do odpoczynku.  Piękna butelka
wypełniona perfumami bez wątpienia stanie s ię również

dekoracją i  dodatkiem każdego wnętrza w którym się
pojawi .  Zapach jest  zmysłowy,  c iepły i  uzależniający.

Pachnie jak prawdziwe perfumy i  cechuje go wysoka jakość
kompozycj i  zapachowych.  Kwiatowe nuty w nim zawarte

zabdają o Twoje odprężenie,  szczególnie podczas
wieczornego relaksu.  Na hasło:  proseccovan dostaniesz

10% rabatu na zakupy w naszym sklepie.  
 
 

https:// ju l ieebeauty.pl/
https:// ju l i tadyszkiewicz.pl/

https://www.instagram.com/mamy.szczescie/
https://www.instagram.com/juliee_beauty/
https://www.facebook.com/julieebeautyy
https://mamyszczesciebizu.pl/pl/c/Slub/20
https://julieebeauty.pl/
https://julitadyszkiewicz.pl/


F O T .  K O Z A K A G N E S

Fotograf
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Cześć,  jestem Agnieszka.  Zajmuję
się fotografią ślubną,

lifestylową oraz wizerunkową .
Fotografując,  staram się

uwieczniać autentyczne gesty
 i  emocje.  Szukam ciekawych

momentów, naturalnego
światła i  czystych kadrów .

Mieszkam w Gdyni ,  a le
fotografuję w całej  Polsce i  za

granicą.  
 
 
 

Jesteśmy Marcela i  Dawid,  fotografowie
ślubni  mieszkający w świętokrzyskim .

Uwielbiamy przygody i  podróże,  dzięki
czemu jesteśmy w stanie przyjechać do Was
gdzie ty lko zechcecie aby stworzyć dla Was

pamiątkę w postaci pięknych zdjęć .
Razem prywatnie i  zawodowo, nie

rozstajemy s ię i  na każde z lecenie jeździmy
w duecie.  Uwielbiamy zachody i  letnie
wschody,  kolory i  świat ło ,  naturę,  a le 
i  miejską scenerię.  Po sesjach chętnie

wybieramy się z  parami na dobre jedzonko,
bo szczególnie uwielbiamy podróże

kul inarne.  Pracując z naszymi parami
staramy się zbudować luźną relację  dzięki

czemu nie ty lko nam, ale i  zakochanym
przed naszymi obiektywami pracuje s ię

lepiej .
 
 
 

M A R C E L A X D A V I D

https://www.instagram.com/fot.kozakagnes/
https://www.instagram.com/marcelaxdavid/
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Planner Panny Młodej

Mobilny stylista fryzur ślubnych 
z dojazdem. W sezonie 2023 działam

na terenie do 30 km od Radziejowic
woj .  mazowieckie.  Uwielbiam tworzyć

naturalne i  trwałe fryzury .  Mam
możliwość wypożyczenia włosów

clip in do fryzur.  Dojeżdżam także na
korektę bądź zmianę fryzury w moich

panien młodych w trakcie wesela.
Więcej  informacj i  na

www.sty lovewlosybysylwia.pl
 

S T Y L O V E  W Ł O S Y  
B Y  S Y L W I A  

P A R T N E R Z Y

Stylistka fryzur

Mam na imię Kasia. Jestem producentką 
 ślubów, przyjęć i sesji zdjęciowych. 
W 2020 roku stworzyłam swój autorski

planner ślubny, który pomógł w
przygotowaniach do ślubu już setkom par

młodych. Znajdziecie w nim mnóstwo
praktycznych wskazówek, karty pracy
przydatne podczas planowania oraz

przepiękne grafiki, które umilą Ci pracę z
plannerem. Stworzyłam także planner

książkowy na 2023 rok. Plannery, prezenty
dla świadkowych i kartki z prośbą o zostanie

świadkową/świadkiem kupicie w moim sklepie
Hello Kejti Store.

https://hellokejtistore.com/

H E L L O  K E J T I  S T O R E  

https://www.instagram.com/stylove_wlosy_by_sylwia_/
https://www.facebook.com/StyLovewlosyBySylwia
http://www.stylovewlosybysylwia.pl/
https://www.instagram.com/hellokejtiweddings/


Dzień Ślubu jest  jednym z
najważniejszych momentów
w życiu każdej  Pary Młodej ,

dlatego tak istotne jest
podjęcie odpowiedniej

decyzj i  co do jego miejsca,
które będzie przywoływało
na myśl  wszystkie piękne

wspomnienia.  Hotel Atena
*** Wedding, Business &
SPA Ciechanów, położny

niecałe 100 km od
Warszawy  jest  idealnym
miejscem na organizację

takiej  uroczystości .  
 

H O T E L  A T E N A

Miejsca na wesele
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Oferujemy wyjątkową,  bardzo dużą,  e legancką
salę weselną w sty lu g lamour,  która niedawno
uległa kompletnemu odnowieniu.  Uroczystość

może odbywać s ię przy tradycyjnie ustawionych
stołach,  jak również przy stołach okrągłych,

mieszcząc nawet 240 osób .  W swojej  ofercie
posiadamy 107 miejsc noclegowych.

Zapewniamy,  że przyjęcie będzie jedyne w swoim
rodzaju i  pozostawi niezatarty ś lad w Państwa

pamięci .
 

https://www.instagram.com/hotelatena_/


Siedl isko znajduje s ię około 50 km od Lubl ina,
zbaczając z trasy Lubl in-Bi łgoraj  (835)  -  w gminie

Zakrzew, która uważana jest  za początek
malowniczego Roztocza .   Nasza stodoła to nie

ty lko wesela -  chcemy stworzyć rustykalną
przestrzeń eventową  na jakie ty lko wydarzenie
zechcecie!  Do dyspozycj i  oddajemy 230-metrową

wyremontowaną stodołę i  150-metrowy zadaszony
 i  osłonięty taras wraz z niezbędnym

wyposażeniem, możl iwe pomieścić do 250 osób,
otoczone prawie 5-hekatorowym terenem zielonym.

Warsztaty, spotkania, przyjęcia
okolicznościowe czy sesje zdjęciowe .  Jednym

słowem relaks i  odpoczynek na świeżym powietrzu,
a wszystko z naszą ukochaną lawendą w t le .

Mi łośnicy natury i  swojskiego kl imatu na pewno
zakochają s ię w tej  koncepcj i !

S T O D O Ł A  W  L A W E N D Z I E

Miejsca na wesele
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https://www.instagram.com/w_lawendzie/
https://www.facebook.com/stodolawlawendzie/


Vi l la  Nova to nowy obiekt  na mapie Warszawy .
Chciel iśmy stworzyć

miejsce,  które każdy będzie mógł  zaaranżować 
na swój  sposób.  Posiadamy szeroką bazę

hotelową,  duży przestronny parking,  wyśmienitą
kuchnię,  a latem aranżujemy zewnętrzne strefy

chi l lout .  Sami półtora roku temu organizowal iśmy
własne wesele w Vi l la  Nova i  doskonale

wiemy z czym "mierzą" s ię przyszl i  Państwo
Młodzi .  Zapewniamy wsparcie

na każdym etapie naszej  współpracy.  
Zapraszamy do kontaktu.  

https://nova-vil la.pl/
 

V I L L A  N O V A

73

Miejsca na wesele

https://www.instagram.com/villanova.warszawa/


dziękujemy, że

P OM A G A S Z
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Ten e-book to tylko narzędzie do zebrania jak
największej kwoty do skarbonki "Branża ślubna dla
WOŚP". Niemniej jednak, mamy nadzieję, że przyczyni
się on do rozwiania Waszych ślubno-weselnych
wątpliwości i pomoże w znalezieniu osób, które będą
współorganizować Wasz wymarzony dzień. Jeśli
podczas czytania nasuną się Wam  jakieś pytania,
pamiętajcie, że znajdziecie nas wszystkich na
instagramie, gdzie zawsze chętnie odpowiemy na
Wasze pytania. Do zobaczenia na Waszych przyjęciach!

Autorzy


